
Materská škola, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 22.02.2022 o 17:00 
Prítomní členovia: Bc. Margita Baligová, Mgr. Alena Predáčová, Dominika Valachová, Silvia 
Kubovicsová, Alžbeta Spuchľáková, Ing. Ján Pullman, Ing. Juraj Gubáni, Mgr. Dagmara Mičeková 
Neprítomní členovia: Monika Škovránková, Slávka Feketeová, MBA, Mgr. Anna Milošovičová 
Prítomní hostia: Mgr. Marie Leginusová, riaditeľka MŠ 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roka 2021/2022, informácia 

o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu 

4. Správa o výsledku hospodárenia za rok 2021 
5. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
6. Záver 

Priebeh zasadnutia: 
1. Otvorenie 

Predseda rady školy Ing. Ján Pullman privítal prítomných členov rady a pani riaditeľku na 
zasadnutí rady školy a oboznámil členov o tom, že zriaďovateľ na uvoľnené miesto v rade 
školy delegoval pani Mgr. Dagmaru Mičekovú, ktorú na zasadnutí privítal. 

 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sa splnili, uznesenia usmerované zriaďovateľovi 
– uznesenie ku správe o výchovno-vzdelávacej činnosti a uznesenie k návrhu rozppočtu – 
mu boli prostredníctvom Útvaru školstva a športu odoslané. Zápisnica s posledného 
zasadnutia RŠ bola zverejnená na stránke školy.  
 
 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roka 
2021/2022, informácia o pedagogicko-organizačnom a matieriálno-
technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  
Členom rady bol zaslaný pomerne obsiahly materiál k tomu bodu, ktorý pani riaditeľka 
odprezentovala. Prevádzka MŠ bola ovplyvnená vysokou chorobnosťou detí (až 70% 
v mesiacoch október a november) ale aj zamestancov. Na jeden týždeň musela byť 
prevádzka MŠ prerušená z dôvodu karantény zamestancov školskej jedálne. Po Vianociach 
sa situácia postupne stabilizuje. Krúžky fungujú v rámci opatrení, prebiaha aj plavecký 



výcvik. Čo sa týka vzdelávacej činnosti, u detí sa čoraz častejšie prejavujú poruchy reči - zlá 
výslovnosť a komunikačná schopnosť. Deti majú problémy aj s rozpoznávaním farieb 
a tvarov. V ostatných vzdelávacích oblastiach sa nevyskytujú mimoriadne problémy.  
Uskutočnili sa opravy blezkozvodov a odstránila sa havária kotolne. Zakúpil sa program 
FABASOFT na správu registratúry, dataprojektor, notebook, didaktické pomôcky, tlačiareň 
a rádio. 
MŠ sa zapojila do projektu Zelená škola v oblasti Odpady, zakúpila odpadové koše a zúčastní 
sa ďalšieho vzdelávania a aktivít tohto projektu. 
MŠ uspelo vo výzve MŠVVaŠ „Pomocný vychovávateľ“, z ktorej bude hradiť mzdové náklady 
na nepedagogického asistenta pre dieťa so ŠVVP. 
Predseda rady poukázal na vysoký podiel detí s povinným predprimárnym vzdelávaním 
(predškoláci) – 57, t.j. 44% zo všetkých detí. Pani riaditeľka o tom už informovala základné 
školy. Zároveň poukázala na fenomém, kedy rodičia, bez toho, aby dieťa prešlo testom 
školskej zrelosti, trvajú na tom, aby dieťa ešte nešlo do školy a ďalší rok bolo ešte v MŠ. 
Pani riaditeľka poukázala na vysokú adminitratívnu záťaž spojenú s riadením MŠ. 
 
Uznesenie 16/2021: Rada školy berie predložené vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích 
výsledkov a informáciu o zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu na vedomie. 
 

Hlasovanie: 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
4. Správa o výsledku hospodárenia za rok 2021 

Pani riaditeľka predstavila výsledky hospodárenia za rok 2021. Požiadavky MŠ boli 
zriaďovateľom dofinancované – z iných zdrojov mesta išlo o sumu cca. 200 000 eur – keďže 
výnos z daní nepostačuje ani na pokrytie osobných nákladov. Keďže deti na povinnom 
predprimárnom vzdelávaní neplatia zo zákona školné, je aj výber školného pomerne nízky. 
Od septembra 2021 je zvýšený príspevok na výchovu a vzdelávanie pre deti, pre ktoré je 
predprimárne vzdelávanie povinné až na 43,75% životného minima, čo významnou mierov 
prispelo k zlepšeniu hospodárenia aj v prvom polroku šk. roka 2021/22. Pre rok 2022 je to 
suma 43,5575 eur na dieťa/mesiac. 
MŠ sa chce uchádzať o dotácie na výstavbu vonkajšej ihriskovej zostavy. 
Predseda rady poukázal na to, že podľa predloženej súvahy klesla hodnota hnuteľného 
majetku po odpisoch a oprávkach na 9 000 eur, čo by mohlo znamenať do budúcnosti 
investičný dlh spojený s rastom havárií a porúch a zvýšením nákladov na obnovu 
hnuteľného majetku. 

 
Uznesenie 17/2021: Rada školy berie predloženú správu o výsledkoch hospodárenia za rok 
2021 na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
 

 



5. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
Prebehla diskusia na tieto témy: 

- Budúcnosť elokovaného pracoviska MŠ v Hurbanovej Vsi – rokovania prebiehajú, 
pani riaditeľka aj predseda rady školy sú naklonení myšlienke, aby aj v budúcom 
školskom roku fungovalo elokované pracovisko ďalej. Zároveň je potrebné spolu 
s obcou Hurbanova Ves dohodnúť podmienky zmeny elokovaného pracoviska na MŠ 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. Cieľom je, aby deti neostali bez MŠ. Predseda 
rady ponúkol možnosť podporiť kroky riaditeľky aj uznesením rady školy, ak by to 
bolo potrebné. 

- Novela vyhlášky č. 435/2020 Z. z. – zaviedla sa povinnosť uverejniť v správe 
o výchovno-vzdelávacej činnosti emailovú adresu rady školy. Predseda rady školy už 
u zriaďovateľa objednal emailovú adresu, ktorá bude, po diskusii s členmi rady, 
presmerovaná zatiaľ len na emailovú adresu predsedu rady školy (ak by mal ešte 
niekto záujem, nie je to problém). Všetky správy poslané na túto adresu predseda 
rady prepošle ostaným členom.  

- Novela vyhlášky č. 435/2020 Z. z. – časť správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, 
ktorá pojednáva o dobrých výsledkoch a o nedostatkoch školy sa musí po novom 
vypracovať v súčinosti s radou školy. Pre radu školy to znamená, že na júnovom 
zasadnutí pribudne nový bod, kde spoločne s pani riaditeľkou vypracujeme túto časť 
správy.  

- Novela zákona č. 138/2019 Z. z. – zaviedla sa povinnosť hodnotenia riaditeľov škôl 
zo strany pedagogických a odborných zamestancov anonymnou formou. 
Hodnotenie spracuje zriaďovateľ a prerokuje s riaditeľom. Prvé hodnotenie sa 
uskutoční do konca prebiehajúceho školského roka. 

 
 

 
6. Záver 

Na záver sa predseda rady školy poďakoval prítomným členom rady a hosťom za účasť 
a konštruktívnu diskusiu k jednotlivým bodom. Zasadnutie sa o 18:00 skončilo. 

 
V Senci dňa 25.02.2022 

 

Predseda RŠ: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 
 
 
 
Zápisnicu overila: Mgr. Alena Predáčová   podpis: ______________________________ 
 


